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Mötesanteckningar – Prefektråd SCI-skolan 

Datum för mötet: 

Plats för mötet 

Närvarande: 

Övrigt närvarande: 

2022-03-08 – 15.00-17.00 

Konferensrum Freja, Teknikringen 8, plan 1,5 samt Zoom 

Sandra Di Rocco, skolchef 
Mark Pearce, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Anna Delin, vice skolchef FA 
Helene Rune, administrativ chef 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Oscar Tjernberg, prefekt Tillämpad fysik 
Jonna Holmlund Åsman, ledningsstöd SCI 

Kristina Von Oelreich, SO, till 16.07
Sabine Micksäter, SO, till 16.07
Cecilia Uppström, SO, till 16.07
Helene Hermansson, SO, till 16.07 
Zuheir Barsoum, SCI, till 16.07 
Per Lundqvist, GVS, till 16.07 
Erik Edstam, SCI, till 16.20
Madeleine Sidoli, SCI, till 16.07 
Anna Dahlström, GVS, från 15.58 till 16.07

Frånvarande: 

1. Ledningens genomgång
Erik Edstam och Kristina Von Oelreich föredrar kort om bakgrunden
till dagens möte.

Uppföljning av skolans handlingsplan
Gunnar Tibert förklarar CDIO modellen och skolans löpande arbete.
Anna Delin föredrar arbetet med skolans forskarutbildning samt
efterfrågar ett enklare informationsflöde utåt i organisationen.

Prefekterna berättar om respektive institutions forskning med koppling
till hållbarhetsmålen. Generellt berör skolans forskningsområden
genomgående de flesta hållbarhetsmålen i och med områden som
materialteknik, energiförsörjning etcetera. Zuheir Barsoum redogör för
skolans impact-arbete, pågående projekt och områden.

Kristina Von Oelreich presenterar statistik över hur resandet förändrats
över åren 2019-2021. Skolan välkomnar en diskussion om effektivt
resande och efterfrågar metoder för mätbarhet för olika typer av
färdmedel vad gäller miljöaspekt, kostnadsperspektiv samt tidsvinst.

Föredragande 

Erik Edstam 
Kristina Von Oelreich 
Sandra Di Rocco 
Gunnar Tibert 
Madeleine Sidoli 
Anna Delin 
Zuheir Barsoum 
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2. Information från skolan
IT-attacker
Världsläget har gjort att antalet IT-attacker ökar markant och
information kommer att skickas ut under morgondagen till
verksamheten om hur vi behöver agera.

Rådande läge
Rektor kommer att informera de ryska universitet vilka vi har
samarbeten med för att förtydliga att KTH kommer att frysa samtliga
samarbeten, rådet diskuterar hur vi ska hantera samarbeten med
enskilda forskare samt sampublicering.

Rådet diskuterar möjligheter att hjälpa enskilda individer kortsiktigt, i
väntan på mer koordinerade insatser av exempelvis SSF och SAR. De
som har fakultetstjänster kan vi hantera som gäster, exempelvis
gästforskare. Skolchef uppmanar prefekterna att hålla henne
informerad om eventuella aktioner.

Skoldoktorander
Rådet diskuterar annonserna som publicerats på intranätet och hur
processen ser ut framöver för gallring och tillsättning.

Rektorsbesök
Skolchef informerar om besöket som kommer att äga rum 21/3.
Den första timmen kommer att vigas åt presentation av
grundutbildning. Under andra timmen genomförs en rundvandring i
tre labb i Nova-huset, koordinerad av Oscar.

Jonna skickar agenda till rektor.

HLR
Administrativ chef ber prefekterna att inkomma med namn på personer 
de vill nominera till HLR-utbildning.

Erik Edstam 
Sandra Di Rocco 
Helene Rune 

3. Övriga frågor
Inga övriga frågor lyftes.

4. Nästa möte
2022-03-21, Rektorsbesök klockan 13.00-16.00.
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